

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Alberta, concerning White Farm Equipment Canada Ltd., presented by the honourable Member for Mackenzie (Mr. Korchinski) on Tuesday, October 4, 1983, and finds that the petition does not meet the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning Bill C-675, An Act to amend the Broadcasting Act, presented by the honourable Member for Kamloops—Shuswap (Mr. Riis) on Tuesday, October 4, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Ontario, concerning the quality of drinking water, presented by the honourable Member for Beaches (Mr. Young) on Tuesday, October 4, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-Fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the testing of the Cruise missile on Canadian soil, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) on Tuesday, October 4, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-Fifth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning nuclear disarmament, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) on Tuesday, October 4, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Eighty-Sixth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the United States, concerning the testing of the Cruise missile on Canadian soil, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) on Tuesday, October 4, 1983,

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Alberta, concernant la «White Farm Equipment Canada Ltd.», présentée par l'honorable député de Mackenzie (M. Korchinski) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il constate que la pétition n'est pas conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le projet de loi C-675, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion, présentée par l'honorable député de Kamloops—Shuswap (M. Riis) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Ontario, concernant la qualité de l'eau potable, présentée par l'honorable député de Beaches (M. Young) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant la mise à l'essai du missile Cruise sur le sol canadien, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-cinquième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le désarmement nucléaire, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent quatre-vingt-sixième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents des États-Unis, concernant la mise à l'essai du missile Cruise sur le sol canadien, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le mardi 4 octobre 1983, et qu'il